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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:1204 En uppföljning av utländska forskares situation

I en skriftlig fråga som jag ställde i oktober 2021 (2021/22:147) argumenterar 
jag om de svårigheter som utländska forskare möter med den nya utlänningslag 
som finns på plats sedan den 20 juli förra året, och på den kompetensflykt som 
kan bli följden. Nu har den nya lagen varit i kraft i mer än ett halvår. Sedan den 
infördes har jag förstått att Migrationsverket har vidtagit vissa åtgärder, men 
vilka effekter detta har fått är viktigt att följa upp så att vi inte riskerar att 
avhända oss den kompetens som vi så väl behöver. 

Med hänvisning till det ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Har statsrådet för avsikt att vidta en snar uppföljning av utlänningslagens 
effekter för utländska forskare som är verksamma vid svenska lärosäten eller 
forskningsinstitut?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-02
Besvaras senast
2022-03-09 kl. 12.00


